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Årsberetning - Oddersjaa langrenn 2011 

Styret i langrennsgruppa ble valgt på ekstraordinært årsmøte 21. februar 2011. 

Styret for bestått av følgende personer :  

 Leder: Nils Olav Berge 

 Sekretær og nestleder: Dag Erik Heier 

 Økonomi og Regnskap: Sigmund Omsland 

 Treningsansvarlig: Magne Dølemo 

 Arrangementsansvarlig: Synnøve Sørkedalen 

 Representant til hovedstyret:  Mette Horn Elieson 

 

Nils Olav Berge har representert sone sør i langrennskomiteen i kretsen. 

Det er avholdt i alt 6 styremøter i perioden.  

Innledende møter ble brukt til planlegging av kommende høst og vintersesong. Det ble tidlig vedtatt 
en aktivitetsplan, og denne har vært styrende for gruppas aktiviteter og arbeid gjennom høsten.  
Styret anbefaler å videreføre aktivitetsplanen for 2012, dog med enkelte justeringer basert på 
erfaringer fra 2011.  

Utover å sikre et kvalitativt godt treningstilbud, har styret fokusert på aktiviteter og tiltak som kan 
bidra til trivsel, trygghet og et godt sosialt miljø i klubben. Styret mener å registrere en positiv effekt, 
men dette er en prosess som må pågå kontinuerlig.  

Styret ser et forbedringspotensial i forhold til å organisere og tilrettelegge aktivitetstilbud for eldre 
utøvere. Dette skjer dels på klubbnivå, dels på kretsnivå og dels av skigymnasene. Uklare grensesnitt 
mellom aktørene og mangelfull oppfølging, har resultert i et lite forutsigbart aktivitetsopplegg for 
denne aldersgruppen. For å koordinere og sikre utøvernes interesser på en bedre måte, anbefales 
utvidelse av styret med en representant med oppfølgingsansvar for denne gruppen (15 år og eldre).   

For øvrig er det stor og økende interesse for langrenn med tilhørende økt deltakelse på treninger og 
renn. Det har vært utfordrende å gjennomføre rulleskitreninger og styret ser frem til åpningen av 
nytt rulleskianlegg. Økt utøverantall på treninger krever flere trenere, og det å sikre tilstrekkelig 
trenerkapasitet vil være en av hovedutfordringene fremover.  

Langrennsgruppa er opptatt av å tilføre yngre utøverne skiferdigheter og skiglede, men skal også 
tilby de som vil satse et godt tilbud. Sistnevnte er ressurskrevende. Det er flere lovende utøvere med 
potensial til å nå langt. Nytt styre bør snarest drøfte klubbens elitesatsing.  

Årsberetningen gjelder for kalenderåret 2011.  

Nedenfor følger en oppsummering av aktivitetene som er gjennomført.  

 

1 Trening 

1.1 Skitrening vinter 
Vinteren 2011 var snørik. Treningene ble derfor i hovedsak gjennomført i Jegersberg.  
Informasjon om treningssted og stilart har blitt lagt ut på hjemmesiden dagen før trening.  
Det ble gjennomført sesongavslutning på Sandripstua i kombinasjon med klubbrenn.   
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1.2 Rullskitrening høst 
Rulleskitrening har blitt gjennomført onsdager så lenge været tillot det. Ett parti ble forbeholdt 
nybegynnere. Nybegynnerne har trent kl. 17, de øvrige kl. 18. Dette for å ha nok utstyr til alle.  

Treningene har blitt gjennomført på Kristiansand stadion.   

I overkant av 100 deltakere på rulleskitrening.  

1.3 Barmarkstrening høst 
Alle som er født i 1998 eller tidligere fikk tilbud om barmarkstrening. Denne ble gjennomført fra 
Gimlehallen på mandager kl.18.  

Det ble gjennomført barmarksamling 22-23. okt på Skottevik. 35 barn og 10 voksne deltok.   
Arrangementet var vellykket og bør gjentas neste høst.   

For de eldre utøverne har det vært gjennomført temakvelder etter trening.    

1.4 Klubbkvelder 
Det ble gjennomført foreldremøte 12. oktober.    

1.5 Samlinger 
Klubben har hatt deltakere på den åpne kretssamling på Tonstad og Hovden. I tillegg har enkelte 
deltakere samlinger i regi av Hovden skigymnas på Hovden.  

1.6 Sirdal ski 
Stian Sverdrup Lilleeng har vært tilknyttet Sirdal ski. 
Markus Elieson har vært tilknyttet Hovden skigymnas.  

Nytt styre bør drøfte prinsipper for finansiering av utøvere tilknyttet skigymnas.   

1.7 Utstyr 
Klubben gikk til innkjøp av 10 nye rulleskipar og har i alt ca 40 par rulleski til utlån (inkludert 10 par 
som lånes av RIL).  

1.8 Trenere 
Magne Dølemo hatt ansvar for treningene og trenerne, noe som har fungert svært bra. 

Juniorpartiet har hatt et svært kompetent trenerteam i Jarle Ausland og Arild Jørgensen. 
Juniorløperne har også fått personlig oppfølging.  

Det er inngått treneravtale med samtlige trenere, og disse har politiattest.  

Styret er svært fornøyd med trenernes arbeid. 

2 Egne arrangement 
  

2.1 Telenorkarusell 
Det ble gjennomført 4 renn med fantastisk oppmøte. Totalt var det 254 barn som deltok på minst ett 
renn. Alle som gikk minst to renn, eller var med på det siste rennet, fikk premie.  

Karusellen fikk god mediedekning.   

Rennleder var Magne Dølemo. Karusellen er en betydelig inntektskilde. 
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2.2 Klubbmesterskap 
Klubbmesterskapet ble gjennomført på Sandrip 15. mars med 84 deltakere. Premiering og 
avslutningsfest i Sandripstua etter rennet. 

2.3 Rulleskirenn  
Oddersjaa arrangerte rulleskirenn 26. okt. Ca 80 deltakere.  Glattkjøringsbanen ble brukt som arena 
for tredje år på rad.  

2.4 Rulleskiskole 
Det ble arrangert rulleskiskole rett etter høstferien.  

2.5 Bruktmarked 
Det ble ikke gjennomført bruktmarked i 2011. Det bør vurderes å lage «salgsarena» på hjemmesiden.  

2.6 Smørekurs 
Det er gjennomført to smørekurs; et basiskurs og et kurs om glidring og strukturer. 

2.7 KM sprint og teamsprint 
Kretsen tildelte Oddersjaa KM i sprint og teamsprint. Planleggingsarbeidet startet  nov/des.  

3 Konkurranser 
Det vises til www.oddersjaa.no for referater og resultater fra konkurransene. Fædrelandsvennen har 
gitt våre løpere god mediedekning gjennom 2011. 

4 Drift av langrennsgruppa 

4.1 Økonomi 
Gruppa har hatt god kontroll på økonomien i 2011 med et positivt resultat på kr. 10 506. Inntektene 
fordeler seg på treningsavgift, tilskudd fra hovedklubben og inntekter egne arrangement 
(hovedsakelig Telenorkarusellen).  

Treningsavgiften ble oppjustert i 2011. 

På utgiftssiden er det kostnader direkte knyttet til løperne som dominerer: Reiser 
junior/seniorløpere, startkontingenter og trenerutgifter. 

Dersom aktivitetsnivået skal opprettholdes, må overføringene fra hovedklubben opprettholdes på 
minimum samme nivå som nå.   

4.2 Treningsklær 
Administrasjon av klubbtøy har blitt betydelig enklere ved at tøy nå bestilles på nett og hentes på MX 
sport Vennesla.   

4.3 Utstyr/lager 
Klubben har lager på Kristiansand Stadion for diverse utstyr.   

4.4 Sandrip 
Langrenn hadde vakt på Sandrip to helger vinteren 2011.  

4.5 Sonearbeid 
Det har ikke vært sonesamarbeid foruten arrangement av sonerenn i 2011.   

http://www.oddersjaa.no/
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4.6 Websider og e-postlister 
Hjemmesiden har blitt oppdatert jevnlig og er nå en godt innarbeidet informasjonskanal.  
Mye administrasjon med E-postlister. Avgjørende med oppdatert liste ift innkreving av treningsavgift. 
Nytt styre bør vurdere å samle ansvaret for medlemslister, e-postlister og økonomi på en person. 

4.7 Løperavtaler 
Løperavtalene har blitt revidert. Avtalene ble sendt ut til junior/seniorløpere for sesongen 2011-2012 
for kommentarer. Avtalene bør tas i bruk for sesongen 2012-2013.  

 

 

Kristiansand, 16.februar 2012 

Nils Olav Berge  
Leder, Oddersjaa Langrenn 

 


